
CHRONOLOGIA ZDARZEŃ ZWIĄZANYCH Z ZAPROSZENIEM FUNDACJI REUNION NA
POSIEDZENIE  KOMISJI  ROZWOJU  MIASTA  I  OCHRONY  ŚRODOWISKA  RADY
MIEJSKIEJ W SOSNOWCU

1.  Email  z  pismem  od  Fundacji  Reunion  (wpływ  do  Rady  Miejskiej  w  Sosnowcu  w  dniu
14.02.2023 rok) – dekretacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Sosnowcu Ewy Szoty 23.02.2023
rok na Komisję Rozwoju Miasta i Ochrony Środowiska.
2. W tym okresie również radny Piotr Ociepka pytał, czy wpłynęło pismo od Fundacji Reunion,
chciał by to trafiło na komisję, aby omówić temat.
3.  Luty  –  Marzec;  kontakt  Inspektora  w  Biurze  Rady  Miejskiej  Mariusza  Tomczyka  z
Przewodniczącym  Komisji  Rozwoju  Miasta  i  Ochrony  Środowiska  Łukaszem  Krawcem,  że
wpłynęło pismo od Fundacji Reunion i podjęcie decyzji o umieszczeniu pisma w porządku obrad
Komisji w miesiącu marcu z zaproszeniem przedstawicieli fundacji.
4. Inspektor Mariusz Tomczyk wykonał telefon do Fundacji Reunion (prawdopodobnie rozmowa z
Prezesem  fundacji),  że  pismo  będzie  przedmiotem  obrad  Komisji  w  marcu  z  równoczesnym
zaproszeniem na Komisję i poinformowaniem, że Przewodniczący Komisji prosi o wcześniejsze
przybycie  w  celu  odbycia  rozmowy  przed  komisją  (prawdopodobnie  podczas  tej  rozmowy
telefonicznej lub kolejnej Prezes poprosił o przesunięcie tematu na kolejny miesiąc, ze względu, iż
w wyznaczonym terminie Komisji w marcu, fundacja ma uroczystość w innym mieście i wskazano
nowy termin 24.04.2023 roku z tymi samymi ustaleniami).
5.  Kwiecień 18.04.2023 rok; telefon fundacji  do biura i  rozmowa z Kierownikiem Biura Rady
Elżbietą Nawrot, która potwierdziła termin komisji i wcześniejsze przybycie przedstawicieli o godz.
15.00.
6.  24.04.2023  rok  Komisja  Rozwoju  Miasta  i  Ochrony  Środowiska;  Przewodniczący  Komisji
Łukasz  Krawiec,  zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zuzanna  Samul,  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej  Ewa  Szota  oraz  wiceprzewodniczący  Rady  Kamil  Wnuk  czekali  na  przedstawicieli
fundacji  przed  Komisją,  czyli  o  godz.  15.00.  Wobec  braku  przybycia  przedstawicieli  fundacji,
inspektor  Mariusz  Tomczyk  wykonał  telefon  do  Prezesa  fundacji,  który  powiedział,  że
przedstawiciele fundacji są w mieście i do nich zatelefonuje. Przed rozpoczęciem Komisji o godz.
15.30  przedstawiciele  fundacji  krótko  odbyli  rozmowę  z  Przewodniczącym  Komisji  i
Kierownikiem Biura Rady (tematem rozmowy było wyjaśnienie, czemu przedstawiciele fundacji
nie przybyli na umówione spotkanie).


